
Zápis ze zasedání Školské rady Základní školy Boskovice, příspěvkové organizace 
konaného dne 21. 10. 2024 od 15:45 na odloučeném pracovišti Sušilova 28 

 

Přítomni:  PaedDr. Eva Tichá, Mgr. Pavla Kotoučková, Mgr. Jana Formánková, Ing. Petr Axman, 
Ph.D., Mgr. Michaela Žejšková, LL.M. 

Omluveni: Ing. Jana Lišková, Ing. Vlastimil Slaný, Ph.D. 

Nepřítomni: MUDr. Miroslav Klíma, Ing. Boris Láník 

Host: Mgr. Martin Staněk, ředitel školy 

 

Program:  1. Zahájení 

  2. Určení zapisovatele 

 3. Schválení programu zasedání 

 4. Projednání a schválení výroční zprávy školy  

 5. Projednání změn ŠVP v oblasti projektů 

 6. Různé – diskuze 

 7. Ukončení zasedání 

 

Ad 1. Předsedkyně Školské rady Mgr. Michaela Žejšková, LL.M. přivítala přítomné členy školské rady 
a ředitele ZŠ Mgr. Martina Staňka. Předsedkyně Školské rady konstatovala, že s ohledem na  
5 přítomných členů je Školská rada usnášeníschopná.  

 

Ad 2. Zapisovatelkou zasedání byla pověřena Mgr. Michaela Žejšková, LL.M. 

 Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Ad 3. Školská rada schválila program zasedání: 

 Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
Ad 4. Školská rada projednala Výroční zprávu školy za školní rok 2023 / 2024. Výroční zpráva byla 

představena ředitelem školy. Členové školské rady se dotazovali na reakce na výstupy 
z kontroly České školní inspekce, která ve školním roce proběhla. Dále byl přednesen podnět, 
aby v další výroční zprávě za následující školní rok byla upřesněna informace o počtech žáků 
přijímaných na střední školy, resp. počet žáků přijímaných na víceleté gymnázium tak, aby 
odrážel informaci o počtu žáků přijatých vůči počtu podaných přihlášek (a nikoliv vůči počtu 
žáků ve třídách). Ing. Petr Axman, Ph.D. dále navrhoval, aby byla do schvalované výroční 
zprávy školy za školní rok 2023 / 2024 doplněna informace o rozdělování škol. Po diskuzi však 
nebyl přednesen takový návrh, o kterém by Školská rada hlasovala. 

Školská rada následně schválila Výroční zprávu školy za školní rok 2023 / 2024 tak, jak byla 
ředitelem školy zpracována a předložena: 

 Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
Ad 5. Školská rada projednala změny ŠVP v oblasti projektů, pokud jde o přesun projektu v oblasti 

odpadů na jarní období. Školská rada vzala tuto změnu na vědomí: 

 Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
Ad 6. Různé:  

 Proběhla diskuze ke zveřejňování písemných testů, resp. možnost jejich kopírování / focení 
žáky.  



 Dále proběhla diskuze na téma bodového hodnocení a jeho uvedení do souladu se školním 
řádem a sjednocení metodiky. 

 Dále ředitel školy vznesl podnět k oslovení boskovických podnikatelů (společností Láník či 
Minerva), pokud jde o cizojazyčné pracovníky a jejich možné využití ve výuce cizích jazyků. 
Byla dále projednána nabídka společnosti Honeywell, pokud jde o vzdělávání v oblasti fyziky. 

 

Ad 7.  Zasedání bylo ukončeno v 15:50 h.  

 

 

 


